

# KEHLSTADT EVENTS (PUB CRAWL & LANGUAGE EXCHANGE)

- TOGETHER WE PARTY! -



## General terms and conditions

### Allgemeine Geschäftsbedingungen (AGB's):

#### English

1. Kehlstadt Events does not take any liability for accidents, thefts or any other damages.
2. Participants must have their own insurances for any accidents
3. Participants have to be 18+ years old.
4. Pictures taken from the night will be posted on Facebook and other social media channels.
5. Tickets are non-refundable unless cancellation insurance has been purchased.
6. Kehlstadt Events is not responsible for any entrance denial from bars & clubs due to misbehavior of participants
7. With the payment and participation of the Event, you accept the terms and conditions.

#### Deutsch

1. Kehlstadt Events haftet nicht für Unfälle, Diebstähle und andere Schäden.
2. Teilnehmer müssen Ihre eigene Versicherung für mögliche Unfälle haben.
3. Teilnehmer müssen 18+ Jahre alt sein.
4. Fotos die während der Veranstaltung genommen werden, werden auf Facebook und anderen Sozialen Medien hochgeladen.
5. Tickets können nicht zurückerstattet werden ausser es wurde eine Annulierungsversicherung abgeschlossen.
6. Kehlstadt Events ist nicht verantwortlich für Einlassverweigerungen von Bars & Clubs aufgrund von Fehlverhalten der Teilnehmer
7. Mit der Bezahlung und der Teilnahme der Veranstaltung, akzeptierst du die allgemeinen Geschäftsbedingungen.

